
Nieuwsflits MR-vergadering 21 maart 2023

Op 21 maart 2023 is de MR weer bij elkaar gekomen om te vergaderen over de voortgang van het
schooljaar. Hierbij zijn de volgende onderwerpen besproken.

Directie / schoolzaken:
- De splitsing van de kleutergroep op Wijkersloot is doorgevoerd en positief ontvangen door

zowel ouders als leerkrachten.
- De Cito toetsen zijn afgerond evenals de rapportbesprekingen. De nieuwe weergave van

voortgang op de rapporten is goed bevallen bij de leerkrachten. Zowel vanuit het nieuwe
leerlingvolgsysteem van de groepen 1-2 als in de overige groepen.

- Na de meivakantie vindt er een BAT-middag plaats waarop de BAT’s (Beatrix Aanvoerders
Teams) hun plannen/ activiteiten gericht op de schoolontwikkeling presenteren. Ouders
worden hiervoor uitgenodigd.

- Marije is begonnen op een andere school. Zij maakt nog wel de rots&water-training af dit jaar.

Doelstellingen directie:
Alle zaken lopen volgens planning.

- Terugkoppeling ouderavond Handboek Gedrag
Er zijn fijne gesprekken gevoerd in een kleinschalige omgeving. Er is gesproken over pesten,
wat ook plaatsvindt via sociale media/mobiele telefoons. Ouders zouden het goed vinden als
hier in algemene termen meer aandacht aan besteed kan worden (valt onder mediawijsheid).
Daarnaast hebben ouders aangegeven graag betrokken te worden bij incidenten zodat zij hun
kinderen kunnen aanspreken.

- Een evaluatie/vragenlijst over het werkverdelingsplan is voorgelegd aan de
personeelsgeleding van de MR voor feedback. Vervolgens wordt deze vragenlijst voorgelegd
aan het personeelsteam. Een belangrijk onderwerp is de inzet van de werkdrukgelden.

- De NPO-middelen stoppen. Een deel van het geld is (door sparen) nog beschikbaar. Wel
heeft dit invloed op de formatie van volgend schooljaar. De directie buigt zich over de formatie
voor volgend schooljaar.

- De voorgestelde aanpassing in de afvloeiingsregeling bij overplaatsing is op Fluenta niveau
niet geaccepteerd. Directeuren stonden achter het nieuwe beleid, de GMR niet. Het oude
beleid (last in, first out) blijft. Het voorstel wordt in de toekomst mogelijk aangepast en
opnieuw besproken.

- ‘Structurele opzet armoede op school’: De directie heeft een gesprek gehad met de
gemeente. De school kan aangeven waar behoefte aan is. Op basis daarvan komt de
gemeente zelf met een plan van hoe zij hun gelden besteden. De punten die door de school
zijn aangedragen:

o Geld voor gezond eten/tussendoortjes
o Het ongelijkheidsprincipe; geef meer geld waar meer behoefte is
o Boodschappenhuisje
o Toenemende criminaliteit / mogelijke inzet buurtvaders

Doelstellingen MR:
- Zicht op ontwikkeling:

De MR is tevreden met de nieuwe rapporten. Je kunt de voortgang door de tijd zien.
Daarnaast worden cijfers regelmatig geüpdatet in Parnassys. Dit wordt als fijn ervaren.

- Zichtbaarheid MR:
De MR gaat uitvragen bij ouders of er behoefte is aan meer zichtbaarheid van de MR en in
welke vorm. Denk aan activiteiten, nieuwsbrieven etc.

Financiële verslagen OR-en:
- Er zijn nog een aantal vragen waardoor instemming nog niet mogelijk is. Er wordt contact

opgenomen met beide OR-en. Dit punt wordt doorgeschoven naar de volgende vergadering.

Overige onderwerpen:
- De oudergeleding vraagt naar de werkwijze van de TOP-groep op Wijkersloot.



Hier wordt over gesproken. Het gaat om een tijdelijke opvangplek voor kinderen die uitvallen
op hun huidige basisschool. Kinderen stromen uiteindelijk uit naar een voor hun passende
plek. De TOP-groep staat los van de Beatrixschool; het lokaal wordt verhuurd. Rust in de
school wordt door een ieder belangrijk gevonden. Hierover wordt ook het gesprek gevoerd.

Mocht u naar aanleiding van deze Nieuwsflits vragen hebben kunt u ons altijd bereiken
via het mailadres mrbeatrix@fluenta.nl


